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Rada Miejska w Kunowie 
Radni-Sesja 

Protokół nr LXXIV.2022 

z sesji Rady Miejskiej w Kunowie  
z dnia 26 maja 2022  

 

Obrady rozpoczęto 26 maja 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:06 tego samego dnia. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

Na mocy art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2022 r. poz. 559 i 583) obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

W sesji wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Jadwiga Banasik 
2. Katarzyna Banasik 
3. Piotr Bek 
4. Marta Ćwik 
5. Renata Ćwiklińska 
6. Barbara Domagała 
7. Jarosław Jałocha 
8. Teresa Łucka 
9. Marek Mikos 
10. Jolanta Ożdżyńska 
11. Maria Pająk 
12. Piotr Rakoczy 
13. Darek Różalski 
14. Cezary Szwajda 
15. Grzegorz Wanat 

Sesję Rady Miejskiej w Kunowie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr 
Bek, przywitał wszystkich obecnych radnych oraz pozostałych uczestników sesji i stwierdził 
obecność 14 radnych - nieobecna radna Jadwiga Banasik, co stanowiło kworum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 

 
Listy obecności radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów uczestniczących w sesji stanowią 
załącznik Nr 1 do protokołu. 
 



2 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
Kserokopia porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 18.05.2022 r. stanowi 
załącznik Nr 2 do protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 28.04.2022 r. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa: 

a) Informacja Komendy Powiatowej Policji w Ostrowcu Świętokrzyskim; 

b) Informacja Komisariatu Policji w Kunowie. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego i przeciwpowodziowego: 

a) Informacja Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim; 

b) Informacja Prezesa Zarządu Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie; 

c) Informacja Państwowego Gospodarstwa Wodnego – Wody Polskie: 

- Zarządu Zlewni w Radomiu, 

- Zespołu ds. Obiektu Hydrotechnicznego Brody Iłżeckie – Wióry. 

6. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kunowie za 

2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kunów na lata 2022 -2035. 

8. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów 

na 2022 rok. 

9. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych przy 

ul. Szkolnej 3 w Kunowie. 

11. Podjęcie uchwały o utracie mocy uchwał w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

jednostek organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów publicznych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Kunów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Rozbudowa drogi 

powiatowej nr 0653T od km 0+285,55 do km 0+345,25 wraz z budową mostu 
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w miejscowości Małe Jodło w ramach zadania "Odbudowa mostu w ciągu drogi 

powiatowej nr 0653T w miejscowości Małe Jodło w km 0+292”. 

13. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 

między sesjami. 

14. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie 

międzysesyjnym. 

15. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zakończenie obrad. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania lub uwagi do 

porządku obrad. 
 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że w dniu 23.05.2022 

r. na posiedzeniu Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 

Przeciwpożarowej wnioskodawca projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

lokali mieszkalnych przy ul. Szkolnej 3 w Kunowie wniósł autopoprawkę w tytule projektu. 

Zmiana dotyczyła zamiany liczby mnogiej „lokali” na liczbę pojedynczą „lokalu”. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek złożył ustny 

wniosek w sprawie zmiany treści punktu 10 porządku obrad, związanego z procedowaniem 

przedmiotowego dokumentu. Treść punktu po zmianie otrzymuje brzmienie: „Podjęcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. Szkolnej 3 

w Kunowie.”. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie zmianę treści 
punktu 10. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany tytułu projektu uchwały dotyczącego punktu 10. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Jadwiga Banasik 
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Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła zmianę 
tytułu projektu uchwały dotyczącego punktu 10. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
porządku obrad po zmianie. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad po zmianie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Jadwiga Banasik 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła porządek 
obrad po zmianie. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 
3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 28.04.2022 r.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że treść 
przedmiotowego protokołu została udostępniona radnym na tabletach i zwrócił się do 
radnych czy mają pytania lub wnoszą uwagi do przygotowanego protokołu z sesji Rady 
Miejskiej w Kunowie z dnia 28 kwietnia 2022 r. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 kwietnia 2022 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 28.04.2022 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław  
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Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Jadwiga Banasik 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

 
Oryginał protokołu znajduje się w teczce znak: Nr: Or.0002.11.2022 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa: 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że w dniu 16.05.2022 r. 
do przewodniczącego wpłynęła informacja z Komisariatu Policji w Kunowie, dotycząca stanu 
bezpieczeństwa na terenie gminu Kunów za 2021 r. Przedmiotowy dokument został 
udostępniony radnym na tabletach i omówiony przez Przewodniczącą Komisji Samorządowej, 
Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Marię Pająk na 
posiedzeniu Komisji w dniu 23.05.2022.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił o zabranie głosu, w tym 
punkcie przedstawicieli policji, obecnych na obradach sesji. 

 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Komendant Komisariatu Policji w Kunowie podinsp. Mariusz Wiączek omówił nadesłaną 
informację dotyczącą analizy stanu bezpieczeństwa na terenie działalności Komisariatu Policji 
w Kunowie w 2021 roku. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za przedstawienie 
przedmiotowej informacji i zaprosił do dyskusji. Ponadto Przewodniczący podkreślił, że jak 
wynika z przedłożonej informacji, działania podejmowane przez Komisariat Policji w Kunowie 
przynoszą pozytywne skutki związane z zapewnieniem bezpieczeństwa mieszkańców Gminy 
Kunów. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, jaka jest ocena stanu 
bezpieczeństwa mieszkańców Gminy Kunów na tle powiatu ostrowieckiego. 
 Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Ostrowcu Świętokrzyskim mł. insp. Krzysztof 
Panaszewski poinformował, że dzięki systemom wspomagania dowodzenia, jakimi dysponuje 
państwowa policja w sposób statystyczny można przedstawić z jaką skutecznością i na jakich 
obszarach podejmowane są działania policji. Odnosząc się do stanu bezpieczeństwa 
mieszkańców Gminy Kunów w 2021 r. nadmienił, że np.: w kategorii bójek i przestępstw 
zostało wszczęte jedno postępowanie sądowe, gdzie w 2020 r. nie wszczęto żadnego 
postępowania, w kategorii przestępstw narkotykowych – 8 czynów, które zostały wykryte 
w następstwie podjętych czynności operacyjno-rozpoznawczych przez policję. Ponadto 
zastępca komendanta poinformował, że Gmina Kunów jest najbezpieczniejszą gminą na tle 
powiatu ostrowieckiego i nawiązując do sprawozdania Komendant Komisariatu Policji 
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w Kunowie podinsp. Mariusza Wiączka wyjaśnił znaczenie mierników wykrywalności 
przestępstw tj.:  
Wykrywalność - ile procent przestępstw zostało wykryte ze wszystkich zgłoszonych, 
Geogrfia - miejsce, pora dnia, dzień tygodnia, kiedy wystąpiło przestępstwo, 
Struktura - rodzaje przestępstw jakie dominują lub ubywają w upływającym czasie, 
Dynamika - ogólna ocena wzrostu lub spadku występowania przestępstw.  
Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Ostrowcu Świętokrzyskim mł. insp. Krzysztof 
Panaszewski nadmienił, że od wielu lat Komisariat Policji w Kunowie jest komisariatem na 
terenie powiatu ostrowieckiego o największej wykrywalności przestępstw przy stałym 
poziomie dynamiki, a w przypadku przestępstw szczególnie uciążliwych dla społeczeństwa 
dynamika spada.  
Ponadto zastępca komendanta zachęcił do zapoznania się z krajową mapą zagrożeń, na której 
zaznaczane są wykroczenia najbardziej uciążliwe (porządkowe, miejsca spożywania alkoholu 
czy wykroczenia w ruchu drogowym) oraz podziękował za wsparcie finansowe, jakie zostało 
zaplanowane w budżecie gminy na zakup nowego pojazdu dla policji.  
Mł. insp. Krzysztof Panaszewski nadmienił, że przy udziale Komendy Wojewódzkiej w Kielcach 
zostało zaplanowane przedsięwzięcie budżetowe o wartości 140 000 zł, dotyczące wymiany 
dachu na budynku komisariatu policji w Kunowie. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za omówienie stanu 
bezpieczeństwa i zapytał czy są jeszcze jakieś pytania do przedstawicieli policji. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
 Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował za podejmowane działania 
na rzecz bezpieczeństwa mieszkańców Gminy Kunów oraz za bardzo dobrą współpracę 
zarówno z Komendą Powiatową Policji w Ostrowcu Świętokrzyskim, jak i Komendantem 
Komisariatu Policji w Kunowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek w imieniu Radnych Rady Miejskiej 
w Kunowie pogratulował wyników podejmowanych działań i również podziękował za 
współpracę i pomoc przy zabezpieczaniu imprez organizowanych na terenie gminy Kunów. 

 
Informacja Komisariatu Policji w Kunowie stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 
5. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego i przeciwpowodziowego: 
 
a) Informacja Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim; 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przywitał Zastępcę Komendanta 
Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu Świętokrzyskim mł. bryg. Tomasza 
Łyjaka i poprosił o przedstawienie przedmiotowej informacji. 
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Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim mł. bryg. Tomasz Łyjak omówił informację dotyczącą analizy stanu 
bezpieczeństwa przeciwpożarowego i przeciwpowodziowego na terenie gminy Kunów w 2021 
roku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za omówienie 
przedmiotowej informacji i zapytał czy są pytania lub uwagi w omawianym punkcie. 

Radna Renata Ćwiklińska złożyła podziękowania za miłe przyjęcie strażaków seniorów 
w jednostce Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu Świętokrzyskim. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Barbarze 
Domagale.  

Radna Barbara Domagała podziękowała za ofiarną i skuteczną akcję gaśniczą jaka miała 
miejsce 24 grudnia 2021 r. w Chocimowie. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim mł. bryg. Tomasz Łyjak podkreślił, że pozytywny skutek tej akcji wynikał 
z bardzo dobrej współpracy pomiędzy Komendą Powiatową Państwowej Straży Pożarnej 
w Ostrowcu Świętokrzyskim a jednostkami Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy 
Kunów jak i Urzędem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnemu Grzegorzowi 
Wanatowi. 

Radny Grzegorz Wanat poprosił o przekazanie podziękowań Komendantowi Powiatowemu 
Państwowej straży Pożarnej w Ostrowcu Świętokrzyskim st. bryg. Robertowi Grudniowi za 
przekazanie samochodu gaśniczego do jednostki OSP Prawęcin. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował Radzie Miejskiej w Kunowie 
za zrozumienie i wsparcie przy podejmowaniu działań mających na celu rozwój jednostek 
Ochotniczych Straży Pożarnych działających na terenie gminy Kunów, a także podziękował za 
współpracę z Powiatową Państwową Strażą Pożarną w Ostrowcu Świętokrzyskim. Ponadto 
burmistrz nadmienił, że został ogłoszony przetarg na zakup nowego samochodu strażackiego 
dla OSP Janik . Kolejną jednostką, której remiza zostanie rozbudowana o garaże, sanitariaty 
i pomieszczenia socjalne oraz będą podejmowane starania na zakup nowego samochodu 
gaśniczego będzie to OSP w Nietulisku Dużym. Burmistrz podkreślił, że jednostki OSP w 
Kunowie, Janiku i Nietulisku Dużym, które są zarejestrowane w Krajowym Systemie 
Ratowniczo-Gaśniczym będą wyposażone w nowe samochody gaśnicze, a inne jednostki będą 
dosprzętawiane i modernizowane w celu poprawy bezpieczeństwa druhów i mieszkańców 
Gminy Kunów.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego podpunktu 
porządku obrad. 

 
Informacja Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu Świętokrzyskim 

stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
 

b) Informacja Prezesa Zarządu Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie; 
 
W dyskusji wzięli udział: 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Prezesa Zarządu 
Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Tomasza Smulczyńskiego o przedstawienie 
przedmiotowej informacji. 

Prezesa Zarządu Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Tomasz Smulczyński 
przedstawił informację dotyczącą analizy stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego 
i przeciwpowodziowego na terenie gminy Kunów w 2021 roku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za przedstawienie 
przygotowanej informacji i zapytał czy są pytania lub uwagi w omawianym punkcie. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował za zaangażowanie 
w działalność Ochotniczych Straży Pożarnych działających na terenie gminy Kunów 
i zadeklarował dalsze nakłady finansowe na rozwój jednostek OSP jak i druhów do nich 
należących. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Marii Pająk. 
Radna Maria Pająk w imieniu Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, 

Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej złożyła podziękowania za całoroczną współpracę 
oraz działania na rzecz bezpieczeństwa mieszkańców. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że został wykonany projekt 
i uzyskano pozwolenie na przebudowę obiektu remizy OSP w Prawęcinie. Ponadto jednostka 
w Prawęcinie otrzyma sztandar ufundowany przez Gminę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek w imieniu Rady Miejskiej w Kunowie 
również złożył podziękowania.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu sołtysowi Stanisławowi 
Dziułce. 

Sołtys Stanisław Dziułka podziękował Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi 
Łodejowi za współpracę za rzecz jednostki OSP Bukowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego podpunktu 
porządku obrad. 

 
Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego i przeciwpowodziowego za 2021 r. 

na terenie gminy Kunów stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
c) Informacja Państwowego Gospodarstwa Wodnego - Wody Polskie: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przywitał przedstawicieli 
Państwowego Gospodarstwa Wodnego Zarządu Zlewni w Radomiu i poprosił o zabranie głosu 
w procedowanym punkcie. 

  
- Zarządu Zlewni w Radomiu, 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Kierownik Nadzoru Wodnego w Ostrowcu Świętokrzyskim Pan Paweł Szczygieł omówił 
informację Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Zarządu Zlewni w Radomiu 
dotyczącą terenu gminy Kunów. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Renacie 
Ćwiklińskiej. 

Radna Renata Ćwiklińska w imieniu mieszkańców Udzicowa poprosiła o podjęcie działań 
w sprawie zrzutów wody z elektrowni. 

Kierownik Nadzoru Wodnego w Ostrowcu Świętokrzyskim Pan Paweł Szczygieł 
poinformował, że zostały podjęte rozmowy z właścicielem elektrowni oraz skierowano pismo 
z Zarządu Zlewni w Radomiu w sprawie piętrzenia wody. Na przełomie marca i kwietnia 
poziom piętrzenia wody został zmniejszony na okres 7 dni. Ponadto prywatny przedsiębiorca 
poinformował, że poziom piętrzenia wody w elektrowni nie ma wpływu na poziom wód 
opadowych. Ponadto kierownik poinformował, że w przypadku zgłoszeń nieprawidłowości na 
bieżąco podejmowane są działania w celu ich sprawdzenia i wyeliminowania. Ostatnio został 
udrożniony ciek wodny z Udzicowa i Chmielowa w celu umożliwienia odpływu wody 
opadowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu sołtys Udzicowa 
Jadwidze Mikos. 

Sołtys Jadwiga Mikos zwróciła się z prośbą o podjęcie działań w celu wyczyszczenia rowów 
oraz koryta rzeki Kamiennej i obniżenia poziomu wody. Poziom rzeki  w czasie zrzutów wody 
ze zbiorników Brody Iłżeckie i Wióry jest bardzo wysoki co powoduje podtopienia upraw 
rolniczych oraz budynków usytuowanych w pobliżu rzeki. Piętrzenie wody na potrzeby 
elektrowni przez prywatnego przedsiębiorcę w miejscowości Chmielów również powoduje 
wzrost poziomu wód powierzchniowych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił o odniesienie się do prośby 
sołtys Jadwigi Mikos i udzielił głosu Kierownikowi Nadzoru Wodnego w Ostrowcu 
Świętokrzyskim Panu Pawłowi Szczygłowi. 

Kierownik Nadzoru Wodnego w Ostrowcu Świętokrzyskim Pan Paweł Szczygieł 
poinformował, że do pytania dotyczącego zrzutów wody ze zbiorników  Brody Iłżeckie i Wióry 
odniesie się przedstawiciel obiektu hydrotechnicznego Brody Iłżeckie - Wióry Pan Kamil 
Kowalski. Ponadto kierownik nadmienił, że zakres prac przeciwpowodziowych jest 
ograniczony środkami finansowymi, jakimi dysponuje.  
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że ze strony gminy również 
podejmowane są działania, w ramach możliwości prawnych gminy, w celu usunięcia 
zgłaszanych sytuacji, a także wykonywane są prace porządkowo-konserwatorskie w celu 
zapewnienia prawidłowego funkcjonowania przepływu wód opadowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Renacie 
Ćwiklińskiej. 

Radna Renata Ćwiklińska zwróciła się z prośbą do Kierownika Nadzoru Wodnego 
w Ostrowcu Świętokrzyskim Pana Pawła Szczygła o zabezpieczenie środków w budżecie na 
zadanie związane z odmuleniem dna rzeki Kamiennej i pogłębieniem koryta na wysokości 
miejscowości Udziców. 

Kierownik Nadzoru Wodnego w Ostrowcu Świętokrzyskim Pan Paweł Szczygieł odnosząc 
się do prośby w sprawie pogłębieni dna rzeki poinformował, że podczas pomiarów różnicy 
poziomów uzyskano pomiar pomiędzy lustrem wody podczas piętrzenia wody a terenami 
rolnymi, który wyniósł około 2,5 - 3 m. W miejscowości Chmielów ta różnica wyniosła około 1-
1,2 m. W związku z powyższym brak jest podstaw do zabezpieczania środków na wskazane 
zadanie.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Marii Pająk. 
Radna Maria Pająk zwróciła się z prośbą o uregulowanie zrzutów wody ze zbiornika Wióry, 

które w ostatnim czasie miały miejsce o dużym nasileniu, powodując okoliczne podtopienia. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnemu Markowi 

Mikosowi. 
Radny Marek Mikos zapytał czy oprócz likwidacji zasiedlisk bobrów na rzece Dunaj będą 

wykonywane inne prace konserwacyjne. 
Kierownik Nadzoru Wodnego w Ostrowcu Świętokrzyskim Pan Paweł Szczygieł 

poinformował, że konserwacja na rzece Dunaj została zaplanowana na kolejny rok. 
Radny Marek Mikos dopytał w czyim zarządzie jest rów melioracyjny, który przebiega przez 

miejscowość Rudka i Chmielów z ujściem do rzeki Kamiennej. 
Kierownik Nadzoru Wodnego w Ostrowcu Świętokrzyskim Pan Paweł Szczygieł 

poinformował, że za rowy melioracyjne odpowiadają spółki, jeśli są utworzone, a w przypadku 
braku występowania spółek, odpowiedzialni są zainteresowani, czyli właściciele działek 
przylegających do rowu melioracyjnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował Kierownikowi Nadzoru 
Wodnego w Ostrowcu Świętokrzyskim Panu Pawłowi Szczygłowi i poprosił o przedstawienie 
nadesłanej informacji przedstawiciela obiektu hydrotechnicznego Brody Iłżeckie Wióry Pana 
Kamila Kowalskiego.  

 
Informacja Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Zarząd Zlewni w Radomiu 

stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 

- Zespołu ds. Obiektu Hydrotechnicznego Brody Iłżeckie - Wióry. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przedstawiciel obiektu hydrotechnicznego Brody Iłżeckie - Wióry Pan Kamil Kowalski 
omówił informację o stanie infrastruktury przeciwpowodziowej na zbiornikach wodnych 
Brody Iłżeckie – Wióry. Ponadto odnosząc się do prośby Radnej Marii Pająk dotyczącej 
uregulowania zrzutów wody na zbiorniku „Wióry” poinformował, że wszelkie działania 
dotyczące zrzutów wody wykonywane są w sposób kontrolowany i zgodny z instrukcją 
gospodarowania wodą oraz instrukcjami eksploatacji w sposób niepowodujący szkód. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za omówienie 
procedowanej informacji i udzielił głosu radnej Marii Pająk. 

Radna Maria Pająk poinformowała, że w związku ze zrzutami wody ze zbiornika „Wióry” 
w tym roku wystąpiły podtopienia w miejscowości Doły Biskupie. 

Przedstawiciel Obiektu Hydrotechnicznego Brody Iłżeckie - Wióry Pan Kamil Kowalski 
wyjaśnił, że wszyscy użytkownicy rzek powinni ze sobą współpracować tak, aby w momencie 
zrzutów wody ze zbiorników nie tamować jej przepływu na niższych poziomach w celu 
uniknięcia powstania możliwych szkód.  

Radna Renata Ćwiklińska zapytała czy informacje dotyczące planowanych zrzutów wody są 
przekazywane do Nadzoru Wodnego w Ostrowcu Świętokrzyskim w celu podejmowania 
działań związanych z zabezpieczeniem przeciwpowodziowym mieszkańców w przypadku 
tamowania przepływu wody przez prywatnych przedsiębiorców, którzy są użytkownikami 
rzeki.  

Przedstawiciel Obiektu Hydrotechnicznego Brody Iłżeckie-Wióry Pan Kamil Kowalski 
poinformował, że przedmiotowe informacje nie są przekazywane do Nadzoru Wodnego 
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w Ostrowcu Świętokrzyskim, ponieważ działalność obiektu hydrotechnicznego Brody Iłżeckie 
Wióry wykonywana jest na obiekcie, a informacje dotyczące planowanych zrzutów wody 
przekazywane są użytkownikom rzeki poniżej obiektu. 

Radna Renata Ćwiklińska zwróciła się z prośbą o przekazywanie informacji dotyczących 
planowanych zrzutów wody do Nadzoru Wodnego w Ostrowcu Świętokrzyskim. 

Przedstawiciel Obiektu Hydrotechnicznego Brody Iłżeckie - Wióry Pan Kamil Kowalski 
zaproponował spotkanie z użytkownikami rzeki Kamiennej na niższym poziomie w celu 
wypracowania porozumienia dotyczącego zabezpieczenia przeciwpowodziowego  
zagrożonych mieszkańców.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 
Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Marii 
Pająk o organizację przedmiotowego spotkania w ramach posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował przedstawicielowi 
obiektu hydrotechnicznego Brody Iłżeckie Wióry Panu Kamilowi Kowalskiemu i poprosił 
o zabranie głosu Kierownik Nadzoru Wodnego w Starachowicach Panią Ewelinę Dąbek.  

Kierownik Nadzoru Wodnego w Starachowicach Pani Ewelina Dąbek poinformowała, że 
działalności nadzoru wodnego w Starachowicach na terenie gminy Kunów w 2021 roku, jaka 
była podejmowana, to usuwanie wiatrołomów i przetamowania bobrowe na rzece Węgierce. 
Obecnie również zostały  zaplanowane prace do wykonania związane z usuwaniem 
wiatrołomów oraz kolejne przetamowania bobrowe na rzece Węgierce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za wypowiedź i zapytał 
czy są pytania do Kierownik Nadzoru Wodnego w Starachowicach Pani Eweliny Dąbek. 

 
Brak zgłoszeń. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 
Informacja o stanie infrastruktury przeciwpowodziowej na zbiornikach wodnych Brody 

Iłżeckie – Wióry stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 

6. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kunowie za 2021 
rok. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że zgodnie 
z zrządzeniem Nr 52 Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 29 sierpnia 1988 r. 
w sprawie obowiązków sprawozdawczych w zakresie kultury, biblioteki publiczne mają 
obowiązek przedstawiać sprawozdania z działalności za miniony rok i poprosił Dyrektor 
Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kunowie Ewę Gaj o zabranie głosu w procedowanym 
punkcie. Ponadto Przewodniczący nadmienił, że przedmiotowy dokument został 
udostępniony radnym na tabletach i szczegółowo przedstawiony i omówiony przez dyrektor 
na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej w dniu 
23.05.2022 r. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kunowie za 
2021 rok zostanie również udostępnione na stronie BIP Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej 
w Kunowie.  
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Dyrektor Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kunowie Ewa Gaj poinformowała, że 
w przedmiotowym sprawozdaniu zostały zawarte i omówione zagadnienia z zakresu: 
- organizacji biblioteki;  
- popularyzacji książki i czytelnictwa. Działalność oświatowa i kulturalna. Współpraca ze 
środowiskiem; 
- opieki nad amatorskim ruchem artystycznym; 
- gromadzenia zbiorów. Czytelnictwo; 
- spraw Kadrowych; 
- bazy lokalowej bibliotek. Wyposażenie w sprzęt; 
- wypełniania zadań biblioteki powiatowej. 
Ponadto Dyrektor Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kunowie Ewa Gaj przedstawiła 
sprawozdanie z imprez organizowanych i współorganizowanych przez Miejsko-Gminną 
Bibliotekę Publiczną w Kunowie w 2021 roku oraz podziękowała pracownikom biblioteki, 
organizacjom i stowarzyszeniom oraz Radzie Miejskiej w Kunowie za współpracę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego dokumentu. 

 

Brak zgłoszeń. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za przedstawienie 
procedowanego dokumentu i podziękował dyrektor oraz pracownikom Miejsko-Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Kunowie za organizację i koordynację imprez organizowanych na 
terenie gminy Kunów oraz pomoc i współpracę z organizacjami pozarządowymi, a także 
z Orkiestrą Dętą Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie i Zespołem Śpiewaczym 
„Kunowianie”. 

Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kunowie za 2021 rok 
stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
7. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2022 -2035. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 
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Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2022 -2035. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Jadwiga Banasik 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXIV.486.2022 o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2022- 2035, stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
8. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2022 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2022 
rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Jadwiga Banasik 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXIV.487.2022 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2022 r, stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

9. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 
nabywania i wykupu. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 
nabywania i wykupu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Jadwiga Banasik 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXIV.488.2022 o zmianie uchwały w sprawie emisji obligacji 
oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 
ul. Szkolnej 3 w Kunowie. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem Anna Borek przedstawiła projekt procedowanej 

uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Marię 

Pająk o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 

Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania lub uwagi do 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 



16 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 
ul. Szkolnej 3 w Kunowie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Jadwiga Banasik 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXIV.489.2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 
mieszkalnego przy ul. Szkolnej 3 w Kunowie stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

11. Podjęcie uchwały o utracie mocy uchwał w sprawie organizacji wspólnej obsługi 
jednostek organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów publicznych, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Sekretarz Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 
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Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o utracie mocy uchwał w sprawie organizacji wspólnej obsługi jednostek 
organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów publicznych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Jadwiga Banasik 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXIV.490.2022 o utracie mocy uchwał w sprawie organizacji 
wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów publicznych, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Kunów stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu 
z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 0653T od km 
0+285,55 do km 0+345,25 wraz z budową mostu w miejscowości Małe Jodło w ramach 
zadania "Odbudowa mostu w ciągu drogi powiatowej nr 0653T w miejscowości Małe Jodło 
w km 0+292”. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Pracownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Beata Gierczak przedstawiła 

projekt procedowanej uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu 
z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 0653T od km 
0+285,55 do km 0+345,25 wraz z budową mostu w miejscowości Małe Jodło w ramach zadania 
"Odbudowa mostu w ciągu drogi powiatowej nr 0653T w miejscowości Małe Jodło w km 
0+292”. 
 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Jadwiga Banasik 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXIV.491.2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Rozbudowa drogi 
powiatowej nr 0653T od km 0+285,55 do km 0+345,25 wraz z budową mostu w miejscowości 
Małe Jodło w ramach zadania "Odbudowa mostu w ciągu drogi powiatowej nr 0653T 
w miejscowości Małe Jodło w km 0+292” stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
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13. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 
między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że: 
- w dniu 3 maja wraz z delegacją Rady Miejskiej i Pocztem Sztandarowym uczestniczył 
w uroczystości upamiętniającej uchwalenie Konstytucji 3-go Maja oraz obchodach Dnia 
Strażaka, 

- 13 maja uczestniczył w imprezie sportowej pod hasłem „Łączy nas bieganie”, 

- 13 maja na zaproszenie zarządu Enea Siatka Tarnobrzeg uczestniczył wraz z zespołem 
śpiewaczym „Kunowianie”, który ubarwił muzycznie otwarcie i zamknięciu meczu finałowego 
o mistrzostwo Polski drużyn kobiet w tenisie stołowym,  

- 15 maja uczestniczył w koncercie ukraińskiego kwartetu „LEONVOCI” w Publicznej Szkole 
Podstawowej w Kunowie, z okazji Dnia Matki, 

- 23 maja udział w obchodach Dnia Mamy i Taty zorganizowanego przez Publiczną Szkołę 
Podstawową im. A. Hedy „Szarego” w Kunowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

14. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie 
międzysesyjnym. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos Sekretarz Gminy Anecie 
Szloser-Tyczyńskiej. 

Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska w imieniu Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie 
Lech Łodej poinformowała, że sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie między 
sesjami zostało udostępnione na profilu Facebook, jak również zostało zamieszczone na 
stronie internetowej urzędu w zakładce e-sesja i zachęciła do zapoznania się z przedmiotowym 
dokumentem, w którym zawarte są wszystkie działania, jakie były podejmowane w okresie 
między sesjam. 
 

Kserokopia sprawozdania Nr Or.0057.5.2022 z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 
w Kunowie w okresie międzysesyjnym (od 29.04.2022 r. do 25.05.2022r.), stanowi załącznik 
Nr 15 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
15. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

W dyskusji wzięli udział: 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że wpłynęły do niego 
interpelacje od Radnego Darka Różalskiego. Przewodniczący poprosił o przedstawienie 
przedmiotu interpelacji i udzielił głosu radnemu. 

Radny Darek Różalski złożył 3 interpelacje w sprawie: 
- wykonania placu zabaw przy ul. Prostej - kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 16 

do protokołu, 
- dokończenia chodnika na ul. Prostej przy wejściu na stołówkę szkolną - kserokopia 

interpelacji stanowi załącznik Nr 17 do protokołu, 
- zamontowania tablicy informacyjnej o dojeździe do strefy przemysłowej na krzyżówce ul. 

Langiewicza i ul. Słowackiego - kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 18 do protokołu, 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

16. Wolne wnioski i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnemu Grzegorzowi 

Wanatowi. 
Radny Grzegorz Wanat w imieniu mieszkańców ul. Grabowieckiej i ul. Iłżeckiej złożył ustny 

wniosek w sprawie zwiększenia ilości kursów autobusu innego przewoźnika w związku 
z rezygnacją obecnie obsługującego tę trasę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnemu Markowi 
Mikosowi. 

Radny Marek Mikos złożył ustny wniosek w sprawie podcięcia drzew przy drodze na skarpie 
w miejscowości Rudka. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Marcie Ćwik. 
Radna Marta Ćwik zwróciła się z prośbą o uprzątnięcie placu przy ul. Granicznej 

w miejscowości Miłkowska Karczma. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Wiceprzewodniczącemu 

Piotrowi Rakoczemu. 
Wiceprzewodniczący Piotr Rakoczy poinformował, że z informacji jakie posiada działka przy 

ul. Granicznej w Miłkowskiej Karczmie został sprzedana i nie jest we własności Gminy Kunów. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Teresie Łuckiej. 
Radna Teresa Łucka również zwróciła się z prośbą o zwiększenie ilości kursów przez innego 

przewoźnika, jeżeli obecnie obsługujący linie autobusową przewoźnik zrezygnuje z kursów do 
miejscowości Nietulisko Małe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu sołtys Kolonii 
Inwalidzkiej. 

Sołtys Kolonii Inwalidzkiej również zwróciła się z prośbą o zwiększenie ilości kursów przez 
innego przewoźnika, w związku z rezygnacją obsługi kursów linii 117 przez obecnego 
przewoźnika. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał czy są jeszcze jakieś informacje 
do przekazania. 

 
Brak zgłoszeń. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek w związku z obchodami w dniu 27 maja 
Dnia Samorządowca złożył życzenia wszystkim osobom, które tworzą samorząd i podejmują 
działania na rzecz jego rozwoju.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Sekretarz Gminy Anecie 
Szloser-Tyczyńskiej. 

Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska w imieniu Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie 
Lecha Łodej zaprosiła do udziału w Gminnym Dniu Dziecka, który odbędzie się 5 czerwca o 
godz. 14.00 na stadionie sportowym klubu Stali Kunów.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

 
17. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zamknął obrady LXXIV sesji Rady 
Miejskiej w Kunowie i podziękował za udział w niej. 
 
Płyta CD stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 
 
Transmisja z obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie jest dostępna w poniższym linku: 
https://kunow.esesja.pl/transmisja/26906/sesja-rady-miejskiej-26-maja-2022r.htm  

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kunowie 

Piotr Bek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Marta Jagiełło 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://kunow.esesja.pl/transmisja/26906/sesja-rady-miejskiej-26-maja-2022r.htm

